

Date: 3 December 2025

التاريخ: 3 ديسمبر 2025م

تحية طيبة وبعد،،

Appointment of new Board Members

تعيين عضو جديد في مجلس الإدارة

The Board of Directors ("the Board") of Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG ("the Company") would like to advise the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community of the following material resolutions passed on 3 December 2025:

يس مجلس إدارة (المجلس) لشركة سيميكروب صالة
للطاقة والمياه ش.م.ع (الشركة) إفاده هيئة الخدمات
المالية وبوصة مسقط وعموم المستثمرين بالقرارات
الجوهرية التالية التي إنفذها مجلس الإدارة في إجتماعه
المنعقد بتاريخ 3 ديسمبر 2025م:

- 1) The Board appointed Mr. Koh Chiap Khiong and Mr. Lim Kwang Ming as temporary non-independent directors with effect from 3 December 2025 to fill the vacancy created by the resignations of Mr. Vipul Tuli and Yap Siew Leng
- 2) The Board also appointed
 - Mr. Koh Chiap Khiong as member of the Nomination and Remuneration Committee of the Company following the resignation of Mr. Vipul Tuli.
 - Mr. Lim Kwang Ming as member of the Audit Committee of the Company following the resignation of Yap Siew Leng.

Mr. Koh Chiap Khiong and Lim Kwang Ming shall hold office until the next Ordinary General meeting of the Company.

The Board of Directors of the Company welcomes Mr. Koh Chiap Khiong and Lim Kwang Ming. The Board expresses its deep appreciation to Mr. Vipul Tuli and Yap Siew Leng for their contribution to the Company, the Board and sub-committees during their tenure.

Brief profile of the new board member is attached herewith.

Regards,

قرر مجلس الإدارة تعين
و الفاضل / لم كوانغ
و غير مستقلين بمجلس الـ
ديسمبر 2025م خلفاً
و الفاضلة / ياب سيو لينج.

- كما فرر المجلس أيضًا:
 - تعيين الفاضل/ كوه تشيبا كيونغ كعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت بالشركة بعد استقالة الفاضل/ فيبول تولي.
 - تعيين الفاضل/ ليم كوانغ مينغ كعضو في لجنة التدقيق بالشركة بعد استقالة الفاضل/ ياب سييو (لينج).

سيتولى كلا من الفاصل / كوه تشياپ كيونغ و الفاصل / ليم
كوانغ مينغ مهام منصبهما حتى انعقاد الجمعية العامة
العادية القادمة للشركة.

ويسر مجلس الإدارة الترحيب بالفاضل/ كوه تشياي كيونغ والفاضل/ لييم كوانغ مينغ ،معبراً عن تقديره العميق لمساهمات الفاضل/ فيبول تولي والفاضلة / ياب سيو لينج للشركة ومجلس الإدارة ولجنة الترشيحات والمكافآت واللجان الفرعية طوال فترة عضويته بالمجلس.

بالمرفق نبذة مختصرة عن عضو مجلس الإدارة الجديد.

وتقيلو فائق الاحترام والتقدير

Disclosure Officer



مسؤول الإفصاح

Sembcorp Salalah Power & Water Company (S.A.O.G)
C.R. No: 1077337
VATIN: OM1100021822
Tax Card No: 2101835
P.O. Box: 1466, Salalah, Postal Code: 211, Sultanate of Oman
Tel: +968 232 8510 / 511, Fax: +968 232 8512



Brief profile

Koh Chiap Khiong

Chiap Khiong leads Sembcorp's gas and related services businesses. He concurrently heads the energy transition portfolio in Singapore, which includes solar, energy imports, and low-carbon solutions. He also oversees the Group's subsidiaries, Sembcorp Specialised Construction and Singapore Mint.

From 2010 to 2018, Chiap Khiong served as Sembcorp's Group Chief Financial Officer, where he was instrumental in driving the company's growth and expanding its investments overseas. He has extensive experience in managing infrastructure-related businesses and a strong financial background, with deep expertise in the energy and water sectors.

Chiap Khiong holds First Class Honours in Accountancy from National University of Singapore and completed the Advanced Management Program at Harvard Business School.

Lim Kwang Ming

Mr. Lim Kwang Ming is the Head of Group Investment Management at Sembcorp Industries and leads Mergers & Acquisitions, Project Financing, Portfolio Management, and Capital Recycling for the group. In addition, he heads up international IPP Joint Ventures for the gas and related services line of business.

Prior to joining Sembcorp, Mr. Lim was a Managing Director at HSBC. Through his 16 years with the investment banking division, he completed US\$26 billion worth of M&A, equity, hybrid, and high-yield transactions across a wide range of sectors and geographies, with a focus on the real assets space within Asia Pacific.

Mr. Lim holds a Masters in Chemical Engineering, Imperial College London.

كوه تشياپ كيونغ

يتولى الفاضل/ كوه تشياپ كيونغ قيادة أعمال الغاز والخدمات ذات الصلة في شركة سيمبكروب. ويشغل حالياً منصب رئيس محفظة التحول في مجال الطاقة في سنغافورة، والتي تشمل الطاقة الشمسية، واستيراد الطاقة، والحلول منخفضة الكربون. بالإضافة إلى ذلك، يشرف على الشركات التابعة للمجموعة، وهي شركة سيمبكروب للإنشاءات المتخصصة وسنغافورة مينت".

من عام 2010 حتى عام 2018، شغل كوه تشياپ كيونغ منصب الرئيس المالي التنفيذي لمجموعة سيمبكروب، حيث كان له دور محوري في دفع نمو الشركة وتوسيع استثماراتها خارج البلاد. يتمتع بخبرة واسعة في إدارة الأعمال المرتبطة بالبنية التحتية، إضافة إلى خلفية مالية قوية وخبرة عميقة بقطاعي الطاقة والمياه

يحمل كوه تشياپ كيونغ درجة البكالوريوس بمرتبة الشرف الأولى في المحاسبة من الجامعة الوطنية في سنغافورة، وقد أكمل برنامج الإدارة المتقدمة في كلية هارفارد للأعمال

ليم كوانغ مينغ

شغل الفاضل/ ليم كوانغ مينغ منصب رئيس إدارة الاستثمارات للمجموعة في شركة سيمبكروب للصناعات، حيث يقود عمليات الاندماج والاستحواذ، وتمويل المشاريع، وإدارة المحافظ، وإعادة تدوير رأس المال للمجموعة. بالإضافة إلى ذلك، يتولى إدارة مشاريع الشركات الدولية المستقلة لإنتاج الطاقة (IPP) في مجال أعمال الغاز والخدمات ذات الصلة.

قبل انضمامه إلى سيمبكروب، كان الفاضل ليم يشغل منصب المدير التنفيذي في بنك أتش إس بي سي HSBC، وخلال 16 عاماً من عمله في قسم الخدمات المصرفية الاستثمارية، أتم صفقات اندماج واستحواذ، وأسهم، وأدوات مالية هجينة، ومعاملات عالية العائد بقيمة إجمالية بلغت 26 مليار دولار أمريكي، عبر مجموعة واسعة من القطاعات والمناطق الجغرافية، مع تأثير خاص على الأصول الحقيقة في منطقة آسيا والمحيط الهادئ.

يحمل الفاضل/ ليم درجة الماجستير في الهندسة الكيميائية من كلية إمبريال في لندن

